

No. 29004. CONVENTION FOR THE SUPPRESSION OF UNLAWFUL ACTS AGAINST THE SAFETY OF MARITIME NAVIGATION. CONCLUDED AT ROME ON 10 MARCH 1988¹

N° 29004. CONVENTION POUR LA RÉPRESSION D'ACTES ILLICITES CONTRE LA SÉCURITÉ DE LA NAVIGATION MARITIME. CONCLUE À ROME LE 10 MARS 1988¹

RATIFICATION and ACCESSIONS (a)

Instruments deposited with the Secretary-General of the International Maritime Organization on:

29 November 1994 a

MARSHALL ISLANDS

(With effect from 27 February 1995.)

6 December 1994

UNITED STATES OF AMERICA

(With effect from 6 March 1995.)

16 December 1994 a

LEBANON

(With effect from 16 March 1995.)

RATIFICATION and ACCESSION (a) to the Protocol² to the above-mentioned Convention of 10 March 1988 for the suppression of unlawful acts against the safety of fixed platforms located on the continental shelf

Instruments deposited with the Secretary-General of the International Maritime Organization on:

6 December 1994

UNITED STATES OF AMERICA

(With effect from 6 March 1995.)

RATIFICATION et ADHÉSIONS (a)

Instruments déposés auprès du Secrétaire général de l'Organisation maritime internationale le :

29 novembre 1994 a

ILES MARSHALL

(Avec effet au 27 février 1995.)

6 décembre 1994

ETATS-UNIS D'AMÉRIQUE

(Avec effet au 6 mars 1995.)

16 décembre 1994 a

LIBAN

(Avec effet au 16 mars 1995.)

RATIFICATION et ADHÉSION (a) au Protocole² à la Convention susmentionnée du 10 mars 1988 pour la répression d'actes illégaux contre la sécurité des plates-formes fixes situées sur le plateau continental

Instruments déposés auprès du Secrétaire général de l'Organisation maritime internationale le :

6 décembre 1994

ETATS-UNIS D'AMÉRIQUE

(Avec effet au 6 mars 1995.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1678, No. I-29004, and annex A in volumes 1721, 1777, 1791 and 1823.

² *Ibid.*, vol. 1678, No. A-29004, and annex A in volumes 1791 and 1823.

Vol. 1891, A-29004

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1678, n° I-29004, et annexe A des volumes 1721, 1777, 1791 et 1823.

² *Ibid.*, vol. 1678, n° A-29004, et annexe A des volumes 1791 et 1823.

16 December 1994 *a*

LEBANON

(With effect from 16 March 1995.)

Certified statements were registered by the International Maritime Organization on 18 October 1995.

16 décembre 1994 *a*

LIBAN

(Avec effet au 16 mars 1995.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par l'Organisation maritime internationale le 18 octobre 1995.
